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Protokół nr 12/2021 

z posiedzenia XXXVI sesji zwyczajnej  

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie 

WAK.0002.12.2021  

XXXVI Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 20 grudnia 2021 odbyła się                               

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). 

Obrady rozpoczęto 20 grudnia 2021 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:48 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając Radnych, gości oraz pozostałych członków obrad. 

Lista radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista gości uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność 

potwierdzona przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Wiesław Smoczyński 

16. Leszek Smuniewski 

17. Sylwester Sokolnicki 

18. Artur Stankiewicz 

19. Jacek Szczepański 

20. Mariusz Śledziewski 

21. Tomasz Talarski 

22. Robert Wróbel 

23. Grzegorz Zbroch 

 



2 

 

2. Okolicznościowe przemówienia z okazji Świąt Bożego Narodzenia i Nowego 

Roku. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie nadmienił, że Sesja jest wyjątkową          

z wielu powodów, min. z powodu zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. Z tego powodu 

zostali zaproszeni goście, którzy zaszczycili w dniu dzisiejszym swoim udziałem. Dodał, że 

zostanie uchwalony budżet Powiatu Legionowskiego na 2023 rok oraz Wieloletnia Prognoza 

Finansowa na lata 2022 – 2035 i zatwierdzone zostaną plany pracy komisji oraz Rady 

Powiatu w Legionowie.  

Pan Leszek Smuniewski jeszcze raz powitał obecnych Gości  - przedstawicieli 

administracji rządowej, która realizuje swoje zadania na terenie Powiatu Legionowskiego, 

policji, wojska, straży pożarnej, sanepidu, agencji, wszelkich urzędów, realizujących swoje 

zadania w Powiecie Legionowskim, kierowników, dyrektorów, komendantów, szefów, 

prezesów instytucji spółek zarządzanych przez jednostki samorządowe, współpracujących 

z samorządami na terenie powiatu. Powitał również władze samorządowe szczebla 

gminnego – Legionowa, Serocka, Wieliszewa  oraz dyrektorów szkół, placówek 

kierowników instytucji i podmiotów, stowarzyszeń działających w Powiecie Legionowskim 

oraz naczelników, kierowników i pracowników Starostwa Powiatowego w Legionowie. 

Zaznaczył, że Powiat Legionowski, Rada Powiatu jest odpowiednim miejscem do spotkań 

osób odpowiedzialnych za to co się dzieje w powiecie. Nadmienił, że święta Bożego 

Narodzenia są chyba najbardziej rodzinne w całym kalendarzu świąt. Wieloletnia tradycja 

Powiatu Legionowskiego mówi o spotkaniu z okazji Świąt, ponieważ wszyscy tu obecni 

tworzą rodzinę powiatową, której sprawy społeczności lokalnej są bardzo bliskie, a każdy 

odpowiadając za wykonywane zadania odpowiada za kwestie mieszkańców – począwszy 

od zdrowia, bezpieczeństwa, edukacji, spraw społecznych, bezpieczeństwa sanitarnego           

i wiele innych obszarów. Nadmienił, że stan pandemii krzyżuje wiele planów codziennych, 

uniemożliwił również spotkanie stacjonarnie, dlatego wyraził nadzieję, że przynajmniej 

spotkanie w formie on-line, pozwoli pożyczyć sobie wzajemnie wielu radości, satysfakcji        

z realizowanych zadań.         

W imieniu Rady i Zarządu Powiatu podziękował wszystkim za wysiłek wkładany           

w budowanie lokalnej legionowskiej społeczności. Poprosił o zabranie głosu Starostę 

Legionowskiego. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że dołącza się do słów przedmówcy. Przekazał 

również najserdeczniejsze życzenia dla wszystkich Gości, ich współpracowników i bliskich i 

całemu środowisku legionowskiemu. Aby każdy w te święta mógł się zatrzymać i odłożyć 

na bok swoje problemy i wszelkie spory i w spokoju mógł oddać się magicznej nocy 

wigilijnej i radosnemu świętowaniu w Boże Narodzenie. Złożył również życzenia wszelkiej 

pomyślności osobistej, rodzinnej i zawodowej w nadchodzącym roku.   

Pan Leszek Smuniewski zwrócił się z prośbą o zabranie głosu Proboszcza Parafii 

Przemienienia Pańskiego w Wieliszewie.  

Ksiądz Jarosław Mazurek odczytał tekst Pisma Świętego opowiadający o Narodzeniu 

Pana Jezusa. Złożył również podziękowanie Staroście Legionowskiemu, Przewodniczącemu 

Rady i wszystkim Radnym za to, że dbają o powiat, o wszystkich mieszkańców. Ksiądz 

Jarosław Mazurek złożył również życzenia, aby ten czas świąteczny był czasem zbliżania 

się między ludźmi i zbliżania się do Pana Boga.  
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Występ chóru młodzieży z Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej             

w Legionowie – odśpiewanie kolęd.  

Przewodniczący Rady złożył podziękowanie Dyrektorowi i Zastępcy Dyrektora       

L.O. im. Marii Konopnickiej za zorganizowanie oprawy muzycznej na Sesji.  

  

Następnie życzenia Świąteczne złożyli: 

1) Burmistrz Miasta i Gminy Serock - Pan Artur Borkowski; 

2) Zastępca Wójta Gminy Wieliszew – Pani Magdalena Radzikowska; 

3) Dyrektor L.O. im. Marii Konopnickiej w Legionowie - Pani Jolanta Magda; 

4) Wicestarosta Legionowski - Pan Konrad Michalski; 

5) Radna Rady Powiatu w Legionowie – Pani Anna Gajewska; 

6) Dyrektor PZSiPS w Legionowie – Pani Marzenna Kmieciak; 

7) Komendant Powiatowy Policji w Legionowie – insp. Anna Jędrzejewska – Szpak; 

8) Radna Rady Powiatu w Legionowie – Pani Aleksandra Bednarek; 

9) Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocki – Pan Mariusz Rosiński; 

10) Radny Rady Powiatu w Legionowie – Pan Michał Kobrzyński; 

11) Radna Rady Powiatu w Legionowie – Pani Agnieszka Borkowska; 

12) Zastępca Komendanta Powiatowego PSP w Legionowie – mł. bryg. Karol Mendak. 

Przewodniczący Rady jeszcze raz podziękował wszystkim gościom za udział w Sesji oraz 

za przekazane życzenia. 

Następnie ogłosił 3 minuty przerwy. 

Po przerwie Pan Leszek Smuniewski wznowił obrady i przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad.     

 

 

3. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy Radni otrzymali porządek obrad, 

wraz z innymi materiałami na Sesję. Jednocześnie zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi 

odnośnie przedstawionego porządku.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Okolicznościowe przemówienia z okazji Świąt Bożego Narodzenia i Nowego Roku. 
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3. Informacja o porządku obrad. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

5. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty Legionowskiego. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę 

Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę     

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego 

na lata 2021 – 2035. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 2035 

wraz z autopoprawką: 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022 wraz z autopoprawką: 

- omówienie projektu uchwały budżetowej, 

- przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały budżetowej, 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

- przedstawienie stanowiska Zarządu w sprawie przedstawionych opinii, 

- dyskusja, 

- głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia 

obowiązujących w 2022 r. stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 

parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości stawek w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy komisji Rady Powiatu w Legionowie na 2022 rok. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Rady Powiatu w Legionowie na 2022 rok. 

15. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Powiatu. 

16. Wolne wnioski i oświadczenia. 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Nikt nie zgłosił żadnych uwag, więc Pan Leszek Smuniewski przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu posiedzenia. 

 

 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że w okresie od dnia 26.11.br. do dnia 17.12.br., 

wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady następujące pisma: 

1) Pismo od Starosty Legionowskiego, w sprawie przekazania skargi Pana Karola P.; 

Skarga została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji w dniu 08.12.br.; 
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2) Zaproszenia:  

- od Starosty Legionowskiego na uroczyste otwarcie, które odbyło się 14.12.br., 

zakończonej inwestycji Powiatu Legionowskiego - przebudowy skrzyżowania ulicy 

Suwalnej i Olszankowej w Legionowie – stanowi załącznik nr 3 do protokołu; 

Zostało przesłane Radnym drogą elektroniczną; 

- od Polskiej Akademii Nauk na wydarzenia kulturalne w Pałacu w Jabłonnie, które 

odbyły się w dniu 19.12.br. – stanowi załącznik nr 4 do protokołu; 

Zostało przesłane Radnym drogą elektroniczną w dniu 09.12.br.; 

- od Dyrektora Powiatowej Instytucji Kultury na otwarcie Mikrokosmosu Prawieku 

Olgi Tokarczuk, które odbyło się 11.12.br. – stanowi załącznik nr 5 do protokołu; 

Zostało przesłane Radnym drogą elektroniczną w dniu 30.11.br.; 

3) Życzenia Świąteczne od Starosty Legionowskiego i Przewodniczącego Rady Powiatu 

w Legionowie;  

Zostały przesłane Radnym drogą elektroniczną w dniu 09.12.br.. 

 

Wszystkie pisma są dostępne w Biurze Rady. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że termin kolejnej Sesji, z uwagi na planowane ferie 

zimowe dla województwa mazowieckiego od dnia 31.01.br., zostaje zaplanowany na  

24.01.2022 r.  

 

 

5. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Starosta Legionowski Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że szczegółowe 

informacje dotyczące pracy Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz poszczególnych 

komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Legionowie, Radni otrzymali w formie 

elektronicznej. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Przedstawił również prezentację, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu, na temat 

najważniejszych, bieżących prac na terenie Powiatu Legionowskiego.  

Przewodniczący Rady podziękował Staroście Legionowskiemu za przekazanie 

szczegółowych informacji i zaproponował dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział 

wzięli. 

Pan Wiesław Smoczyński zapytał na jakim etapie jest projektowanie drogi nr 632                     

z ul. Przyszłość i ul. Słoneczną w Stanisławowie Pierwszym. Zaznaczył, że prace rozpoczęły 

się w roku 2018, a zadanie zostaje przesuwane na rok następny, z terminem zakończenia 

do 30 czerwca.  

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że szczegółowa odpowiedź zostanie udzielona 

Radnemu drogą elektroniczną.  

Z uwagi na brak kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu obrad. 
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 

r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu         

w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2021. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały, zaproponował dyskusję 

w tym temacie.  

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                

Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Mirosław Kado 

W związku z problemami technicznymi, Pan Mirosław Kado nie mógł wziąć udziału                  

w głosowaniu.  

Uchwała nr 251/XXXV/2021 Rady Powiatu w Legionowie zmieniająca uchwałę                

Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021 – stanowi załącznik nr 8             

do protokołu. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2021 – 2035. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego       

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2021 – 2035.  

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję         

w tym temacie.  

W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2021 – 

2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

Uchwała nr 252/XXXII/2021 Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2021 – 2035 – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2021. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego       

o omówienie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego 2021, wraz z autopoprawką.  
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Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję         

w tym temacie.  

W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

Uchwała nr 253/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 – stanowi załącznik    

nr 10 do protokołu.  

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2022 – 2035 wraz z autopoprawką: 

Przewodniczący Rady poprosił Starostę Pana Sylwestra Sokolnickiego                          

o wprowadzenie do projektów dokumentów w zakresie budżetu na przyszły rok.  

Pan Sylwester Sokolnicki zaprezentował m.in. uwarunkowania i założenia projektów, które 

Zarząd Powiatu zamierza realizować w przyszłym roku i latach kolejnych oraz źródła 

pokrycia deficytu. Omówił również obecnie realizowane inwestycje, a także te planowane 

w poszczególnych gminach Powiatu Legionowskiego. 

Prezentacja Starosty - stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Następnie Starosta Legionowski zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego 

o omówienie projektu budżetu na rok przyszły oraz projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 – 2035.  
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Pani Katarzyna Rembelska przedstawiła szczegółowo dane zawarte w dalszej części 

prezentacji, którą omawiał Pan Sylwester Sokolnicki. 

Przewodniczący Rady podziękował za szczegółowe przedstawienie projektu budżetu na rok 

2022 oraz założeń WPF na lata 2022 – 2035 i przystąpił do realizacji kolejnego elementu  

punktu porządku obrad.  

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu                 

w Legionowie Pana Mirosława Kado, o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie odnośnie projektu uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Legionowskiego na lata 2022 – 2035 – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Pan Leszek Smuniewski poinformował, że Komisja Budżetowa również wyraziła opinię 

pozytywną na temat projektu – stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Przewodniczący Rady zaproponował dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że opracowany dokument jest bardzo przejrzysty          

i szczegółowy. Zaznaczył, że bardzo mu się podoba sprawa dużego akcentu inwestycyjnego 

– budowa Liceum w Stanisławowie Pierwszym oraz projektowanie PIK – u w Legionowie. 

Przekazał życzenia powodzenia Zarządowi Powiatu w realizacji tego zadania.  

Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że martwi go niższy poziom dochodów, który 

będzie z PIT-ów i CIT-ów, ponieważ na pewno przełoży się to na poziom wydatków. 

Nadmienił, że od jakiegoś czasu toczą się dyskusje, na temat zakupu działki od PAN-u w 

Gminie Jabłonna pod cele oświatowe. Odbywały się spotkania z Gminą Jabłonna w tej 

sprawie. Zaznaczył, że w kolejnym roku budżetowym, ta inwestycja nie jest uwzględniona. 

Nadmienił, że w jego ocenie jest to ważna sprawa. Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, 

że zadowalające jest, że w tym roku na inwestycje w Gminie Jabłonna jest przeznaczone 

więcej funduszy.     

Pani Izabela Kownacka powiedziała, że zgadza się ze słowami przedmówców, że projekt 

budżetu został przedstawiony w bardzo wyrazisty sposób. Wyraziła zadowolenie, że dużo 

inwestycji jest z przeznaczeniem na rozwój kultury dla mieszkańców powiatu. Złożyła 

podziękowanie za przeznaczenie środków na Gminę Wieliszew.    

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 2035 wraz                               

z autopoprawką: 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

Uchwała nr 254/XXXVI/2021Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 2035 – 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022 wraz z autopoprawką: 

 Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony w prezentacji, która została przedstawiona w poprzednim punkcie obrad.  

Nadmieniła, że w odniesieniu do wypowiedzi Pana Zbigniewa Garbaczewskiego informuje, 

iż w ramach WPF na lata 2024 – 2025 zostały zabezpieczone środki na zakup nieruchomości 

gruntowych, pod ewentualne inwestycje oświatowe na terenie Gminy Jabłonna.  

b) przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały budżetowej: 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Leszek Smuniewski przedstawił opinię 

komisji o projekcie budżetu Powiatu Legionowskiego na 2022 rok- stanowi załącznik          

nr 15 do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Pani Agnieszka Powała 

przedstawiła opinię komisji o projekcie budżetu Powiatu Legionowskiego na 2022 rok- 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego Pan Piotr Choroś przedstawił opinię 

komisji o projekcie budżetu Powiatu Legionowskiego na 2022 rok- stanowi załącznik          

nr 17 do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Anna Gajewska 

przedstawiła opinię komisji o projekcie budżetu Powiatu Legionowskiego na 2022 rok- 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz Kubalski przedstawił opinię komisji       

o projekcie budżetu Powiatu Legionowskiego na 2022 rok- stanowi załącznik nr 19             

do protokołu. 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
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Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu                 

w Legionowie Pana Mirosława Kado, o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie odnośnie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2022 – stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

d) przedstawienie stanowiska Zarządu w sprawie przedstawionych opinii, 

Starosta Legionowski powiedział, że Zarząd Powiatu przyjmuje z zadowoleniem 

wszystkie przedstawione opinie.  

e) dyskusja, 

Przewodniczący Rady zaproponował dyskusję w omawianym temacie, w której 

kolejno udział wzięli. 

Pan Mirosław Kado powiedział, że na tę chwilę on nie przeraża się deficytem, który jest 

największy w historii powiatu, ponieważ ostatnie dwa lata, które były bardzo trudne…           

w dalszej części wypowiedź niezrozumiała. 

Pani Anna Gajewska złożyła podziękowanie Zarządowi Powiatu, Pani Skarbnik, 

pracownikom Starostwa za przygotowanie projektu budżetu, co jak podkreśliła było 

zapewne ogromnym wyzwaniem. 

f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

Uchwała nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022 – stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Starosta Legionowski podziękował za przyjęcie uchwały budżetowej na rok 2022.  

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

ustalenia obowiązujących w 2022 r. stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi        

i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości stawek w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Komunikacji          

o omówienie projektu uchwały. 

Pan Krzysztof Kapuściński powiedział, że zaproponowana w treści uchwały wysokości opłat 

za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie oraz wysokość kosztów, które musi 

pokryć właściciel w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu są konsekwencją 

szczegółowej analizy przesłanek ustawowych oraz ich odniesienia do realiów powiatu. 

Zaznaczył, że dokonując analizy kosztów związanych z zadaniem usuwania pojazdów              

i przetrzymywania ich na parkingu uwzględniono szczególnie koszty usuwania                           

i przechowywania pojazdów. Zaznaczył, że szacunku dokonano na podstawie ofert 

złożonych w postępowaniu zapytania ofertowego na rok bieżący. Do szacunku wydatków 

powiatu na realizację przedmiotowego zadania w roku 2022, przyjęto dane dotyczące 

szacunkowej ilości pojazdów usuniętych z drogi w roku bieżącym, tj. 128 sztuk oraz 

przetrzymywania ich na parkingu. Szacunkowy koszt powiatu z tytułu realizacji 

przedmiotowego zadania w roku 2021 wyniesie 74.438,00 zł, natomiast szacowany dochód 

po stawkach wskazanych w uchwale z roku 2020 wyniesie ok 68.805,00 zł.  

Naczelnik Wydział Komunikacji wskazał, iż na ten stan rzeczy wpływa fakt, iż powiat ponosi 

koszty związane z opłacaniem parkingów za przetrzymywanie na nich pojazdów usuniętych 

w latach ubiegłych oraz koszty związane z prowadzeniem egzekucji administracyjnej. 

Nadmienił, że mając na uwadze szacowane koszty, jakie powiat poniesie z tytułu realizacji 

tego zadania w bieżącym roku, które przewyższą dochód, jak również biorąc pod uwagę 

przesłanki zawarte w art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 roku – Prawo o ruchu 

drogowym, zasadnym jest ustalenie  obowiązujących w 2022 roku stawek 

zaproponowanych w projekcie omawianej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. Jednocześnie nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 

20.12.br. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia 

obowiązujących w 2022 r. stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości stawek w przypadku odstąpienia od wykonania 

dyspozycji usunięcia pojazdu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Michał Kobrzyński, Robert Wróbel 

Uchwała nr 256//XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia 

obowiązujących w 2022 r. stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości stawek w przypadku odstąpienia od wykonania 

dyspozycji usunięcia pojazdu – stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Strategii, Rozwoju 

i Pozyskiwania Funduszy o omówienie projektu uchwały. 

Pan Michał Stalmach powiedział, że przedstawiony projekt uchwały jest pokłosiem wniosku 

złożonego przez Powiat Legionowski do Wojewody Mazowieckiego o dofinansowanie 

powiatowych linii autobusowych. Zaznaczył, że konkurs został ogłoszony w dniu 1 grudnia 

br., natomiast 15 grudnia Powiat Legionowski złożył wniosek o dofinansowanie. Nadmienił, 

że na rok 2022 została utrzymana stawka dopłaty do jednego wozokilometra w wysokości 

3 zł netto, co pozwoliło na złożenie wniosku w kwocie ponad 1.200.000,00 zł. w tej chwili 

oczekiwane jest rozstrzygnięcie tego wniosku. Pan Michał Stalmach powiedział, że zgodnie 

z regulaminem konkursu zasadnym jest podjęcie uchwały Rady Powiatu o wyrażeniu zgody 

na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego         

w powiatowych przewozach pasażerskich z operatorem transportu zbiorowego. Złożony 

wniosek dotyczy 3 linii autobusowych funkcjonujących obecnie na terenie powiatu, 

jednakże zostały wprowadzone zmiany, głównie w zakresie nazewnictwa tych linii. Nazwy 

zostały ujednolicone, za pomocą dodania wyróżnika literowego „P” do każdej linii, czyli 7P, 

8P, 10P. Zaznaczył, że dokonana została korekta trasy linii 8P. Dotychczas początek tej 

linii był w miejscowości Dębe, dalej przez Zegrze i do drogi krajowej nr 61, następnie przez 

Wieliszew do Legionowa. Natomiast teraz początek trasy będzie w miejscowości Zegrze            

i dalej przez Skubiankę, Jachrankę, Izbicę, do miejscowości Dębe, potem do Wieliszewa       

i dalej tak jak dotychczas.   

Pan Michał Stalmach powiedział, że są prowadzone rozmowy z Gminą Jabłonna, w zakresie 

uruchomienia linii powiatowej – 9P. Wyraził nadzieję, że uruchomienie tej linii nastąpi           

w najbliższym czasie.          

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. Jednocześnie nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 

20.12.br. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
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W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wyrażenia zgody       

na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego        

w powiatowych przewozach pasażerskich. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Robert Wróbel 

Uchwała nr 257/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego       

w powiatowych przewozach pasażerskich – stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu w Legionowie na 2022 rok. 

 

 Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie ze Statutem Powiatu Legionowskiego, 

stałe komisje pracują na podstawie ustalonego planu pracy, który zatwierdzany jest przez 

Radę Powiatu w Legionowie. Zapytał, czy Przewodniczący komisji chcieliby teraz wnieść 

jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  

W związku z brakiem zgłoszeń Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy komisji Rady Powiatu w Legionowie na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 
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Izabela Kownacka, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Kubalski 

NIEOBECNI (1) 

Robert Wróbel 

Uchwała nr 258/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy komisji Rady Powiatu w Legionowie na 2022 rok – stanowi załącznik nr 24 

do protokołu. 

 

 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Legionowie na 2022 rok. 

 Przewodniczący Rady powiedział, że tak jak komisje Rady Powiatu, Rada Powiatu 

również pracuje na podstawie zatwierdzonego planu pracy. Nadmienił, że w propozycji 

planu pracy Rady Powiatu, uwzględnił plany pracy poszczególnych komisji.  

Pan Leszek Smuniewski zaproponował dyskusję w tym temacie. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Rady Powiatu w Legionowie na 2022 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Robert Wróbel 

Uchwała nr 259/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Rady Powiatu w Legionowie na 2022 rok – stanowi załącznik nr 25                      

do protokołu. 



16 

 

 

 

15. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż do protokołu z XXXV Sesji Rady Powiatu, która 

odbyła się w dniu 29.11.br., dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. Zapytał, czy teraz 

ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie.  

Nikt z obecnych Radnych na posiedzeniu nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Powiatu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, 

Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Agnieszka Borkowska, Jacek Szczepański 

Przewodniczący Rady potwierdził, iż protokół z XXXV Sesji Rady Powiatu w Legionowie 

został przyjęty. 

16. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Brak wolnych wniosków i oświadczeń. 

 

 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie zamknął Przewodniczący Rady, jeszcze raz 

składając najlepsze Życzenia Świąteczne oraz dziękując za obecność wszystkim 

uczestnikom Sesji,. 

  

Przewodniczący 

Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski 

  



17 

 

 

Protokół przygotowała: Agata Szraga 

 


